
Treść zapytania nr 115/19 radnego Marcina Grabowskiego w sprawie 

zwiększenia ilości połączeń kolejowych na trasie Ostrołęka – Warszawa oraz 

zmniejszenia cen biletów 

 

W imieniu swoim, studentów i podróżujących koleją, zwracam się do Pana Marszałka z prośbą 

o rozważenie wprowadzenia większej ilości połączeń kolejowych bezpośrednich na trasie 

Ostrołęka - Warszawa Wileńska - Warszawa Zachodnia oraz zmniejszenie cen biletów za 

przejazd na ww. trasie (Ostrołęka - Warszawa Wileńska cena biletu wynosi 24,50 zł przy 

odcinku 108 km). Na chwilę obecną mamy dwa bezpośrednie połączenia z Warszawą. 

Pozostałe odbywają się z przesiadką w Tłuszczu. 

W mojej ocenie, zaproponowane powyżej działania zwiększą atrakcyjność i konkurencyjność 

podróżowania KM SP Z 0.0. z Ostrołęki do Stolicy. 

 

 

 

 

 


